

# Gunn Connection

**PLEASE NOTE:**

Winter Break begins today at 12:10 PM. School resumes on Wednesday, January 4, 2017, with a 3-day-week schedule. There will be no Gunn Connection during the Winter Break; the next regular edition will be on Friday, January 6, 2017. **Have a great Winter Break!**

请注意： 冬季假期从今天12:10PM开始。学校于2017年1月4日（星期三）恢复，实行3天制的课程安排。冬季休息期间，没有Gunn Connection；下一期将在2017年1月6日星期五。祝大家有一个愉快的冬季假期！



## Calendar

### **Fri, Dec 16**

End of Semester I

Minimum Day, Alternate Schedule (see [Calendar](#))

周五，2016年12月16日

第一学期结束

最小日，备用日程表（见日历 [Calendar](#)）

### **Mon, Dec 19, 2016 - Tue, Jan 3, 2017**

Winter Break - NO SCHOOL

星期一，2016年12月19日 —— 星期二，2017年1月3日

寒假 - 学校无课

### **Wed, Jan 4**

SCHOOL RESUMES with 3-Day-Week Schedule (see [Calendar](#))

1月4日星期三

开学，实行3天制的课程安排（见日历 [Calendar](#)）

### **Mon, Jan 9**

Site Council, 4 PM, Staff Lounge

1月9日星期一

理事会，下午4点，工作人员休息室

### **Fri, Jan 13**

Sophomore Parent Network Meeting, 8:30 AM, PE Classroom

周五，1月13日

10年级家庭联络会议，8:30 AM，PE课堂

### **Mon, Jan 16**

MLK Holiday - NO SCHOOL

1月16日星期一

MLK假日 - 学校无课

### **Tue-Fri, Jan 17-20**

4-Day-Week Schedule (see [Calendar](#))

周二至周五，1月17日至20日

实行4天制的课程安排（见日历 [Calendar](#)）

## **George Gunn**

### **DON'T FORGET: Raffle Prizes Needed for Gunn Staff Winter Party**

*Drop off donations TODAY or after the break, Wed, Jan 4, until 4 PM*

The annual Gunn Staff Winter Party is coming up in the first week after Winter Break. Last year's raffle was such a huge success, it will be included at this year's

**PLEASE NOTE:**

Winter Break begins today at 12:10 PM. School resumes on Wednesday, January 4, 2017, with a 3-day-week schedule. There will be no Gunn Connection during the Winter Break; the next regular edition will be on Friday, January 6, 2017. **Have a great Winter Break!**

请注意： 冬季假期从今天12:10PM开始。学校于2017年1月4日（星期三）恢复，实行3天制的课程安排。冬季休息期间，没有Gunn Connection;下一期将在2017年1月6日星期五。祝大家有一个愉快的冬季假期！